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ACTA NÚM. 30 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Ester Fernández Gimeno (suplent 
de Juan Antonio Baeza Labat) 
Manel López Béjar (suplent de Marta 
Bertrán Tarrés)  
Pau Casanellas Peñalver 
Luis Fernando Morales Morante 
(suplent de Mercè Díez Jiménez)  
Juan Jesús Donaire Benito 
Carme Font Paz 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Virginia Luzón Fernández 
Assumpció Malgosa Morera 
Vicente Martínez Perea 
Xavier Navarro Acebes 
Pilar Orero Clavero 
Cristina Palet Ballús 
Alejandro Perálvarez Marin 
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
David Sánchez Solbes 
Laura Santamaria Guinot 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió, Antonio Miguel Espinosa Morales, Paloma González Marcén, 
Iván Martínez Flores, ni Lidiane Nunes de Castro. S’ha excusat d’assistir-hi Jordi 
Carrabina Bordoll.  
 
Hi assisteix amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca i Maria Àngels Osuna Torres, gestora de la Unitat de Gestió de Recursos de 
l’Àrea de Gestió de la Recerca 
 
Hi actua com a secretària Maria Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de les vicerectores 
3. Avaluació de l’activitat dels CERs 
4. Aprovació, si escau, de la supressió de la Comissió d’Accés Obert 
5. Aprovació, si escau, de la creació de la Comissió Assessora de Ciència Oberta 
6. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial de membres del Comitè 

d’Ètica en la Recerca (CERec) – Punt decau 
7. Aprovació, si escau, del Programa d’incorporació d’investigadors UAB 
8. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d’adscripcions i desadscripcions 

d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
9. Informar favorablement, si escau, de sol·licituds d’IVU 
10. Assumptes de tràmit. 
11. Torn obert de paraules. 

A les 9:30 h del dia 23 de maig de 2024 es 
reuneixen, en sessió ordinària, a la sala de 
juntes del Rectorat, sota la presidència de la 
vicerectora de Recerca, Assumpció 
Malgosa Morera, els membres de la 
Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació assenyalats al marge.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació acorden aprovar l’acta de la sessió de 25 d’abril de 2024. 
 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta informa que pel que fa a les convocatòries, no hi ha res de rellevant a 
destacar. Explica que hi ha convocatòries petites obertes, però que cap de les que solen 
tenir grans moviments d’investigadors està oberta.  
 
Així mateix, comunica que el concurs per a la plaça de director de l’Institut d’Investigació 
i Innovació Parc Taulí (I3PT) l’ha guanyat el doctor Salvador Ventura, professor 
catedràtic del Departament de Bioquímica i de Biologia Molecular de la UAB, i aprofita 
per felicitar-lo.  
 
Seguidament diu que el dia 2 es va dur a terme la presentació de l’informe L’estat de la 
ciència a Catalunya. El document és accessible a la pàgina web de la Fundació Catalana 
per a la Recerca i la Innovació.  
 
A continuació, comenta que es va fer una reunió amb els SGR que han de passar una 
validació de la sol·licitud que van presentar.   
 
També explica que ha començat a mantenir reunions amb caps de departaments per 
informar-los sobre la carrera de recerca a la UAB.  
 
La presidenta passa la paraula a la vicerectora d’Innovació. La vicerectora explica que 
el 29 d’abril va ser convidada per primera vegada al Ple de la Cambra de Terrassa, a la 
qual ens han convidat com a assessors, fet que ens pot ajudar a potenciar les 
col·laboracions público privades. 
 
Comenta, així mateix, que el dia 2 de maig de 2024 van celebrar una reunió amb 
Barcelona Activa per tractar el projecte comú que tenen amb la UB, la UPC, la UPF i la 
UOC, el Deep Tech Node, que està focalitzat en emprenedoria. La vicerectora explica 
que Barcelona Activa mantindrà el programa de suport a empreses, que dona suport a 
deu empreses, i, a més, endegarà un programa per a deu projectes que tinguin la 
possibilitat de madurar i crear empresa. També informa que la part relativa al Deep Tech 
Summit, fira de l’emprenedoria, se separa d’aquest projecte comú, ja que la inversió que 
es necessita és molt elevada i es durà a terme directament des de Barcelona Activa. 
 
Comenta, igualment, que el mateix 2 de maig de 2024 va assistir a una reunió de la EIT 
Water KIC, associació de membres europeus relativa a l’aigua. A Barcelona és la UPC 
qui coordina la qüestió. 
 
Seguidament, assenyala que el dia 7 de maig es va tancar la convocatòria 
d’infraestructures. Finalment es van demanar 10 aparells des dels Serveis 
Cientificotècnics i 2 aparells en una única sol·licitud des de l’Institut de Neurociències.  
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Així mateix, explica que el 6 de maig de 2024 van fer una reunió de la Comissió d’Accés 
Obert, on es van presentar les accions que s’han dut a terme des de l’última reunió i on 
es va acordar el seu tancament per poder obrir una altra comissió que englobi més 
temes sobre la ciència oberta. Aquests punts estan recollits, precisament, als punts 4 i 
5 de l’ordre del dia d’avui.  
 
També diu que el dia 7 de maig van visitar la directora general de Societat del 
Coneixement, Transferència i Territori  per presentar el Pla estratègic de transferència.  
 
Tot seguit, informa que el dia 8 de maig 2024 va assistir, juntament amb el rector, a 
l’entrega de premis Avedis Donabedian, on van ser premiats dos projectes d’hospitals 
universitaris de l’Esfera UAB (Hospital Universitari Germans Tries i Pujol i Hospital 
Universitari Parc Taulí). 
 
Assenyala que el dia 9 de maig va tenir lloc la Jornada de Transferència en Ciències 
Socials i Humanitats, la qual va ser un èxit, ja que va tenir quasi 250 inscrits i finalment 
uns 170 participants. La jornada va comptar amb la presència de la directora general de 
Societat del Coneixement, Transferència i Territori, la senyora Laia Arnal, així com del 
rector. La vicerectora agraeix aquesta actuació a la doctora Anna Matamala, persona 
que lidera la Xarxa AccessCat i el suport de l’equip del PRUAB. 
 
Així mateix, la vicerectora informa que el dia 9 de maig es van celebrar els quaranta 

anys del Centre de Recerca Matemàtica, del qual la UAB és patrona. 

Altrament, la vicerectora comenta que el dia 16 de maig va tenir lloc la primera jornada 

per crear un grup d’interès en intel·ligència artificial aplicada a la recerca, amb la 

participació de més de seixanta persones.  

El mateix 16 de maig, la vicerectora també va assistir per primera vegada a l’assemblea 

general de FemVallès. La idea és fer un grup d'interès per aportar recerca en mobilitat, 

habitatge, etc., i sobretot per donar visibilitat a la UAB al territori. 

També explica que el 21 de maig va tenir lloc la presentació oficial de l’Aliança de 

Semiconductors i Xips de Catalunya i de l'Estratègia d’Impuls a la Indústria. Així mateix, 

la vicerectora explica què és l’InnoFAB, un projecte de 240 milions d’euros per a la 

construcció d’un nou edifici que incorpori una sala blanca de 2.000 m² al costat del 

sincrotró amb possibilitat d’allotjar-hi empreses derivades (spin-offs) per fer 

desenvolupament, etc. No es té clar si finalment aquest projecte es durà a terme o no, 

però sembla que la preparació va avançant. 

La vicerectora comunica que el dia 22 de maig va tenir lloc una visita al Centre de 

Processament de Dades del CSUC, a la qual va assistir el conseller de Recerca i 

Universitats per tal de presentar la nova infraestructura d’ordinadors. 

Seguidament la vicerectora aprofita per recordar als membres de la Comissió que el dia 

29 de maig se celebrarà la jornada Europa Innovadora: Oportunitats de Finançament 

per analitzar les convocatòries de l’European Innovation Council. 

Amb relació a la convocatòria d’Indústria del Coneixement (modalitats Llavor, Producte 

i Innovadors), la vicerectora comenta que es tancarà el dia 27 de maig, però que encara 

no ha rebut informació de l’equip de recerca sobre el número total de sol·licituds. La 

vicerectora diu que hi ha com a mínim uns vint-i-cinc projectes que han passat per 

l’Oficina de Valorització i Patents, però encara no se’n té gaire informació dels que 

s’hagin demanat sense el seu suport. Pel que fa a aquesta convocatòria, la vicerectora 

explica que l’Oficina de Valorització i Patents ha obert una convocatòria (convocatòria 
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Llavor UAB 2024) en què se seleccionaran els tres millors projectes d’entre els que s’han 

presentat a la categoria Llavor i que estiguin valorats amb més del 70 % del punts però 

que no hagin estat seleccionats. Es concediran 20.000 € per projecte a fi d’ajudar-los a 

incrementar el nivell de maduresa de les seves tecnologies (TRL).  

Tot seguit, la vicerectora informa d’un canvi de nom de l’Oficina de Valorització i Patents, 

que passa a dir-se Oficina de Transferència de Coneixement i Valorització de la 

Recerca.  

Per acabar, comunica que el dia 28 de maig a les 16 h a l’Auditori de Lletres tindrà lloc 

l’acte de lliurament dels Premis Literaris de 2024.  

Acabades les informacions per part de la vicerectora, la presidenta obre un torn de 
paraules. 
 
Nerea Roher pregunta sobre la convocatòria de suport als projectes Llavor i demana si 
es tracta d’una evolució de les Proves de Concepte de la UAB o si són ajuts paral·lels. 
La vicerectora respon que es tracta de dues accions paral·leles. Han pensat que, de 
moment, destinaran 140.000 € a les Proves de Concepte i 60.000 € a aquesta nova 
convocatòria. Així mateix, explica que, en cas que s’aprovin les ajudes FEDER per les 
oficines de transferència de tecnologia, miraran de fer servir part dels diners per poder 
mantenir la convocatòria Proves de Concepte de la UAB tal com estava plantejada 
anteriorment, és a dir, amb un pressupost de 200.000 €.   
 
 
 
3. Avaluació de l’activitat dels CERs 
 
La vicerectora de Recerca explica que el Centre d’Estudis i Recerca per a una Societat 
Inclusiva (CERSIN) és el penúltim CER que queda per avaluar i en presenta el director: 
José María Sanahuja Gavaldà.  
 
El director fa una presentació del CERSIN, que es va crear l’any 2018 amb l’objectiu de 
parlar dels processos d’inclusió i exclusió de les persones amb discapacitat i altres 
col·lectius vulnerables i de crear sinergies amb el teixit social.  
 
Comenta que està integrat per un conjunt de professorat de diversos àmbits de 
coneixement que acompleix diferents accions i projectes. També explica els convenis 
que han signat, així com les formacions que duen a terme.  
 
Finalitzada la presentació per part del director, s’obre un torn de paraules.  
 
Els membres de la Comissió pregunten sobre l’organització al CER pel que fa a les 
adscripcions, és a dir, de quins criteris es valen per a les adscripcions (si són parcials o 
totals). El director respon que es demana al professorat si vol pertànyer parcialment o 
totalment al CER i a partir d’aquí s’articulen les adscripcions. La gran majoria són 
parcials.  
 
Així mateix, es fa un comentari sobre si s’hauria de considerar un CER, atès que és un 
tema molt transversal, que afecta a tothom. 
 
També es fa una reflexió sobre la necessitat de flexibilitzar alguns requisits dels CER, 
com ara la restricció dels professors associats, ja que es perden molts recursos i 
persones. Es reflexiona, igualment, sobre la possibilitat de poder-hi estar adscrits amb 
percentatges que siguin diferents del 50 % o del 100 %.  
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A continuació, es demana al CERSIN quin punt diferencial té com a CER, és a dir, quines 

de totes les actuacions que ha dut a terme no hauria pogut fer si no fos un CER. S’indica, 

així mateix, que es troba a faltar la comparació amb altres centres similars. Es respon 

que a escala estatal no hi ha un CER com el seu, ja que la resta solen ser de sociologia 

i educació o bé de psicologia. Aquesta transversalitat que tenen al CERSIN no es troba 

en l’àmbit estatal i això, precisament, els enriqueix molt. En canvi, en l’àmbit europeu sí 

que pot ser que hi hagi centres més semblants quant a la transversalitat, però els que 

ells coneixen no presenten tampoc tanta interdisciplinarietat com el CERSIN.  

La vicerectora de Recerca afegeix que actualment consta que hi ha dotze membres, 

però quatre ja no hi són, de manera que la xifra està per sota del mínim requerit per 

ser un CER. Demana si hi ha la possibilitat d’incorporar-hi nous membres. El director 

respon que justament avui el CERSIN es reuneix per incorporar-hi dues persones.  

 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent:  
 
PRIMER.- Avaluar el seguiment i continuïtat dels CERs, en el següent sentit: 
 

— Centre d’Estudis i Recerca per a una Societat Inclusiva (CERSIN):      
Informe Favorable 

 
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l’execució i el seguiment d’aquest acord.  
 
TERCER.- Comunicar els present acord al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
4. Aprovació, si escau, de la supressió de la Comissió d’Accés Obert 
 
La presidenta informa que els punts 4 i 5 s’inverteixen d’ordre i passa la paraula a la 
vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria. La vicerectora, un cop aprovada 
la Comissió Assessora de Ciència Oberta (punt 5), sotmet als membres de la Comissió 
la supressió de la Comissió d’Accés Obert.  
 
 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent:  
 
PRIMER.- Aprovar la supressió de la Comissió d’Accés Obert de la Universitat 
Autònoma de Barcelona. 
 
SEGON.- Aprovar el cessament de tots els membres de la Comissió d’Accés Obert 
que exercien les seves funcions. 
 
TERCER Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
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5. Aprovació, si escau, de la creació de la Comissió Assessora de Ciència Oberta 
 
La vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria explica que s’ha invertit l’ordre 
del dia relatiu als punts 4 i 5 per evitar que se suprimeixi la Comissió d’Accés Obert si 
no s’ha aprovat la creació de la Comissió Assessora de Ciència Oberta.  
 
La vicerectora informa sobre la proposta de creació de la Comissió Assessora de 
Ciència Oberta. Explica que a l’última reunió de la Comissió d’Accés Obert es van 
presentar els resultats de l’any i es va manifestar la intenció de crear una nova comissió 
que fos més àmplia que l’anterior. La Comissió d’Accés Obert va ser un primer pas, però 
ara s’ha quedat petita, ja que també s’han d’englobar altres àmbits, com la iniciativa 
COARA, la ciència ciutadana, la recerca oberta, etc., de manera que tots aquests 
aspectes haurien de quedar compresos en una comissió més àmplia. És per això que 
es fa un pas endavant i se sol·licita la creació de la Comissió Assessora de Ciència 
Oberta. El règim de funcionament intern és molt similar a l’anterior. La vicerectora 
n’explica la composició i diu que els seus membres no nats es presentaran a la propera 
sessió.  
 
S’obre un torn de paraules. Es comenta que hauria d’explicitar-se que el PDI que en 
formi part ha de reflectir totes les àrees de coneixement i hi ha d'haver algun 
representant de COARA, perquè pugui abastar tota la problemàtica de l’avaluació. La 
vicerectora respon que aquesta Comissió està pensada per ser més àmplia, perquè ja 
n’hi ha una altra que tracta específicament els temes relatius a la COARA. De tota 
manera, diu que queda apuntat que els membres del PDI haurien de poder reflectir les 
diferents àrees de coneixement. Així mateix, s’informa que els membres relatius al PDI 
han de ser aprovats per aquesta Comissió. 
 
Així mateix, s’afirma que aquestes comissions solen ser de consens, però que 
eventualment s’ha d’aprovar alguna cosa. No està especificat, per exemple, si el 
membre tècnic representant del Gabinet Jurídic és un membre nat amb veu i vot o és 
un membre de suport tècnic. Es percep com una comissió molt institucionalista i, en 
canvi, no recull les diversitats que pot tenir la ciència oberta. Es proposa que, més que 
incloure-hi un lletrat o la directora del Servei de Biblioteques, es podrien proposar altres 
membres que recullin la sensibilitat de tot el campus. Es respon que les persones de 
Biblioteques són l’ànima de la Comissió, així com el Servei de Publicacions, en tot el 
que fa referència a les revistes i el material docent en obert. Es contesta que el lletrat es 
podria treure com a membre nat.  
 
Els membres discuteixen sobre si s’hauria d’introduir algun membre de la COARA o si 
no cal, i com es poden representar totes les sensibilitats de la manera més adequada.  

 
Finalment, la vicerectora proposa modificar el següent pel que fa a la composició: que 
el lletrat sigui membre no nat i que els membres representants del personal acadèmic 
siguin sis persones, que intentaran que siguin tan representatives de totes les àrees de 
coneixement com sigui possible. Aquesta és la proposta que se sotmet a la Comissió.  
 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar la creació de la Comissió Assessora de Ciència Oberta de la 
Universitat Autònoma de Barcelona i el seu règim intern de funcionament (Annex 
núm. 1), facultant a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria a 
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presentar en una propera reunió de la Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació la proposta de la seva composició.   
 
SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 

 
6. Informar favorablement, si escau, de la renovació parcial dels membres del CERec 
(Comitè d’Ètica en la Recerca) 
 
Aquest punt decau.  
 
 
7. Aprovació, si escau, del Programa d’incorporació d’investigadors UAB 
 
La presidenta afirma que aquest programa s’està treballant des de fa temps, ja que es 
va presentar inicialment al desembre, però se n’han anat modificant alguns aspectes. 
D’entrada ha canviat el nom i ara es passa a dir Programa d’incorporació d’investigadors 
UAB. El punt més conflictiu ha estat la modalitat contractual d’aquests investigadors, 
que finalment serà la d’investigador distingit.  
 
Seguidament, la presidenta fa una presentació del Programa, que té com a objectiu 

incorporar investigadors que tinguin un projecte ERC o bé algun projecte de tipus similar. 

La presidenta és conscient del debat que hi ha hagut respecte a què vol dir similar, però 

no volien encotillar els requisits. Entenen, doncs, que han de ser projectes amb 

complexitat, dedicació i pressupostos que puguin ser similars a un ERC. També explica 

que se’ls requerirà una docència de set crèdits, la qual computarà al departament.  

Un cop acabada l’explicació del programa, la presidenta obre un torn de paraules. 

Els membres de la Comissió feliciten i agraeixen a la presidenta un programa d’aquestes 

característiques i consideren que és un pas important per a la recerca a la Universitat. 

Coincideixen que sempre hi ha aspectes a polir, però comenten que realment és un gran 

pas. 

Alguns membres tenen certs dubtes amb relació, sobretot, a l’accés dels investigadors, 

atès que serà molt complicat explicar les dificultats del programa a les persones que 

venen de fora. Són persones amb moltes ofertes i oportunitats a diferents universitats, 

així que la UAB ha de mirar de ser atractiva i, per això, ens hem de preguntar què oferim 

a aquests investigadors. Els membres fan palès que hi ha alguns àmbits en què costarà 

més incorporar investigadors, ja que al final les característiques d’un o altre departament 

poden ser determinants en la seva incorporació. Pel que fa a l’accés, la presidenta 

explica que és innegociable que s’ha de fer un concurs. I, quant a l’atractiu de la UAB, 

la presidenta diu que el que se’ls proposa econòmicament és molt atractiu en 

comparació amb altres universitats. Així mateix, se’ls ofereix una plaça indefinida, cosa 

que no s’està oferint en altres universitats.  

D’altra banda, es pregunta què passarà si rebem moltes sol·licituds d’incorporació, és a 

dir, si en aquest cas serem flexibles, ja que el programa només permet tres places. La 

presidenta respon que tant de bo es rebin moltes sol·licituds, però que, en el cas que es 

produeixi aquesta circumstancia, s’haurà de prioritzar en la selecció, perquè les places 
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són les que són. És una manera de treballar que realment és molt difícil, ja que s’ha de 

negociar i jugar amb el que la UAB pot oferir i altres universitats, no. Es pregunta sobre 

la taxa de reposició i sobre si hi pot haver diners afegits, ja que, si no, serà una càrrega 

per al capítol I. La presidenta respon que amb la creació d’aquestes noves posicions sí 

que es repercuteix sobre el capítol I, però que ella no seria partidària de parlar d’una 

càrrega, sinó d’una destinació de fons cap a una de les figures possibles dins de la 

Universitat.  

Es demana si el contracte d’investigador distingit anul·la els anteriors d’investigador 

ordinari. La presidenta respon que no queden anul·lats, sinó que s’haurà de veure com 

es redirigeixen. L’única categoria que lliga és la d’investigador distingit. D’altra banda, 

es fa la pregunta de si l’avaluació de recerca es fa cada cinc anys o només el primer 

tram. Es respon que cada cinc anys. Es demana si es preveu la via contrària, és a dir, 

si un professor pot passar a la via d’investigació. Es respon que no es preveu: la idea 

és atreure gent a la universitat, no moure-la.  

A continuació, el vicerector d’Economia afegeix, amb relació a la taxa de reposició, que 

tots els comentaris sobre si aquestes places seran en substitució de places de professor 

s’estan analitzant en el clima que hi ha hagut fins ara. Ara bé, el vicerector considera 

que aquesta qüestió s’ha de mirar amb un altre prisma: s’han afegit 120 places en 

aquests dos últims anys i, en el següent, també se’n preveu el mateix nombre. I, 

segurament, en els pròxims anys, a causa de la LOSU, el Ministeri també haurà 

d’aportar diners, que implicaran un increment d’unes 45 places com a mínim en personal 

acadèmic. Per tant, en aquest futur pròxim, no es veurà com que s’estan traient tres 

places de professor per substituir-los per investigadors. Així mateix, el vicerector explica 

que quant al pressupost tenen molt poc marge per poder treure aquests diners d’una 

altra partida. I aprofita per explicar que s’ha incrementat la partida de recerca en dos 

milions d’euros.  

Seguidament, s’obre un segon torn de paraules. Es pregunta per quina raó els instituts 

no poden tenir personal propi que es dediqui només a investigar. Se’ls ofereix la 

possibilitat de fer docència en cas que no arribin a l’exigència de recerca que se’ls 

demana de manera sostinguda. Per tant, és important lligar-los des d’un inici amb un 

departament, ja que els instituts no tenen docència i no els podríem donar la via 

alternativa.  

 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar el Programa d’incorporació d’investigadors UAB, d’acord amb 
els termes establerts a l’Annex núm. 2.  
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
 
 
8. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d’adscripcions i desadscripcions 
d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
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La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CERs i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’Annex núm. 3. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca en els termes de l’Annex 
núm. 3. 
 
SEGON.- Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les 
seves competències. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
  
 
 
9. Informar favorablement, si escau, de sol·licituds d’IVU 
 
La presidenta informa sobre les propostes de sol·licitud de reconeixement com a 
investigadors vinculats a la Universitat, d’acord amb la llista que s’adjunta com a Annex 
núm. 4.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement la sol·licitud de reconeixement d’investigadors 
vinculats recollits a l’Annex núm. 4.   
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l’execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.   
 
 
 
10. Assumptes de tràmit 
 
La presidenta dona la paraula a la cap de l’Àrea de Gestió de la Recerca, que informa 
que en la darrera Comissió hi va haver un error de transcripció en un dels documents 
relatius al punt 9. Per error, en la documentació hi constava que s’havia d’adscriure Alba 
Bonilla, directora del Departament de Genètica i Microbiologia, però ella era la persona 
que autoritzava l’adscripció en el departament d’origen, no la sol·licitant. Aquest error es 
va esmenar i la persona correcta que s’havia d’adscriure era la senyora Marta Puig Font.  
 
En segon lloc, la presidenta explica que com a assumpte de tràmit hi ha un punt que és 
la designació de les persones que formaran els comitès d’avaluació d’infraestructura i 
els de projectes precompetitius. La presidenta demana a les persones que formaven 
part dels comitès que avaluaven els projectes precompetitius si hi volen continuar: 
Cristina Blasi, Juan Antonio Baeza, Nerea Roher i Paloma González. L’única persona 
present és Nerea Roher, que accepta tornar a formar part d’aquest comitè. La idea seria 
designar les mateixes persones i la presidenta explica que hi contactarà.  
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Pel que fa al comitè d’avaluació de la convocatòria d’infraestructures, la idea seria 
mantenir una part de la comissió que va avaluar l’última convocatòria i, així mateix, afegir 
una persona beneficiària de la convocatòria anterior. En l’àmbit de ciències, biociències 
i enginyeries, hi havia el degà de la Facultat de Ciències, la senyora Cristina Palet i el 
senyor Vicente Martínez. En aquest cas, es vol tornar a demanar al degà que en formi 
part i els altres dos membres es buscaran d’entre els beneficiaris de la convocatòria 
passada. En l’àmbit de ciències de la salut hi havia el senyor Xavier Navarro i la senyora 
Dolors Izquierdo. La presidenta informa que ja ha demanat a Dolors Izquierdo si li 
semblaria bé continuar a la comissió i li ha contestat que sí. En l’àmbit d’arts i humanitats 
hi havia la senyora Pilar Orero i la senyora Carme Font. La senyora Carme Font accepta 
continuar-hi. Finalment, en l’àmbit de ciències socials hi havia el vicerector d’Economia 
i la senyora Mercè Díez. Es demana al vicerector si hi voldria continuar.  
 
La presidenta informa que contactarà amb les persones que no hi són per veure si 
accepten la proposta.  
 
 
 
11. Torn obert de paraules 
 
La suplent de la directora del Departament de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i 

d’Immunologia, Ester Fernández Gimeno, explica que fa uns dies van poder participar 

en un fòrum d’investigadors joves en l’àmbit de la biomedicina. Entén que és una decisió 

que s’ha de fer des de la institució i considera que la resposta s’ha de donar a curt 

termini. Es tracta d’una jornada d’investigadors joves que pretén generar possibilitats de 

fer contactes entre ells i la participació de la UAB comportaria una aportació econòmica 

petita, al voltant dels 500 euros.  

La presidenta respon que es compromet a donar-li resposta la setmana vinent.   

 

A les 12.18 h, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretària 
 
 

  
Vistiplau 
La presidenta 

 


